
Avesta den 29/10-19 

 

Motion till årsmötet. 

Styrelsen har efter samtal med många medlemmar och även diskuterat på styrelsemöten. 

Förslag till att vända banan. 

 Vilket skulle skapa mer liv runt klubbhus restaurangen samt bättre service till dom som är 

ute och spelar då man efter nio hål är vid restaurangen . Har man varit på ranchen och värmt 

upp är det lika långt till första tee som tionde tee. 
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